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Încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local  
al Comunei Deveselu din data de 21.11.2014, ora 1600 

  
 

Încheiat azi 21.11.2014 în ședința ordinară a Consiliului local al comunei Deveselu, județul 
Olt, ce are loc la sediul Primăriei comunei Deveselu în sala de ședințe din str. Aurel Vlaicu nr. 6.  

 
Ședința a fost deschisă de doamna consilier Păun Jana în calitate de președinte de ședință 

care a solicitat doamnei Gheorghe Eugenia – secretarul comunei să facă prezența. 
Doamna Gheorghe Eugenia secretar al comunei Deveselu face prezența domnilor consilieri și 

se constată că sunt prezenți toți cei 13 consilierii aleși, sedinţa este legal constituită. 
Inainte de a incepe sedinta, se da citire procesului verbal al sedintei de îndată  din data de   

31.10.2014 si intrucat nu sunt discutii, se supune la vot si este aprobat de catre toti consilierii 
prezenti. 

Domnul Primar – propun completarea ordinii de zi cu următorul proiect de hotărâre : 
1. Proiect de hotărâre referitor la: acordarea unor ajutoare de urgență familiilor sau  

persoanelor singure aflate în situații deosebite.  
Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 

 De asemenea, domnul Primar retrage de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre referitor la: 
arendarea unor suprafețe de teren către SC Deves Prestserv SRL având ca aționar unic Comuna 
Deveselu sub autoritatea Consiliului local Deveselu. 

Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Doamna presedinte de sedinta da citire ordinii de zi, completată cu proiectul de hotărâre,  și 

cu amendamentul domnului Primar, care se supune la vot si este aprobata cu unanimitate de voturi. 
Se trece la discutarea proiectelor de pe ordinea de zi: 
1.Proiect de hotărâre referitor la: alegerea noului Președinte de Ședință al Consiliului  Local 

Deveselu. 
Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Doamna Gheorghe Eugenia – secretar comună : întrucât mandatul doamnei consilier Păun 

Jana încetează în această lună, conform prevederilor Regulamentului de organizare și funcționare al 
Consiliului local al comunei Deveselu este necesară alegerea unui nou președinte de ședință din 
rândul domnilor consilieri. 

Domnul consilier Nicola Florin îl propune pe domnul consilier Țenea Gheorghe. Întrucât nu 
mai sunt și alte propuneri, supus la vot, se aprobă în unanimitate de voturi. Astfel domnul consilier 
Țenea Gheorghe este ales președinte de ședință pentru următoarele 3 luni începând cu luna 
decembrie 2014. 

2.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea drepturilor băneşti aferente cadrelor didactice  
şi a personalului didactic  auxiliar care solicită decontarea  cheltuielilor de deplasare din localitatea 
de reşedinţă la  locul de muncă şi de la locul de  muncă în localitatea de reşedinţă, pentru luna 
octombrie 2014. 

Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 



Doamna consilier Păun Jana – președintele de ședință prezintă faptul că este vorba de 
cheltuielile aferente navei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar al cărui program nu 
coincide cu cel al microbuzului. 

Nefiind întrebări, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate de voturi. 
 
3.Proiect de hotărâre referitor la: organizarea festivităților de lansare a Monografiei 

comunei Deveselu. 
Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – domnul colonel Nicola – autorul monografiei a cerut să lanseze această 

carte la Caracal. Eu nu am fost de acord cu acest lucru. Când am discutat acest lcuru cu primarul de 
la Caracal și cu domnul Vătămanu mi-au spus că este un afront adus comunei Deveselu. 

Este normal ca cine a suporat cheltuielile cu tipărirea acestei monografii să fie și cel care 
lansează această tipăritură. 

Domnul colonel Nicola poate invita pe oricine dorește la această lansare. 
La această lansare vor fi invitați și reprezentanții Facilității americare. Poate vom avea  

invitați și din partea urmașilor celor care au luptat în cele două războaie mondiale. Să îi onorăm , să 
le strângem mâna. Deveselu și-a adus jertfa de sânge în cele două războaie mondiale. 

Propun ca lansarea să fie în ziua de 1 Decembrie – de Ziua Națională. Pe cei pe care îi vom 
invita poate vor dori să spună câteva cuvinte. Festivitățile se vor ține în Cămin. 

Nu sunt alte discuții, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate de voturi. 
4.Proiect de hotărâre referitor la: alocarea unor sume de bani de la Bugetul local al comunei 

Deveselu pe anul 2014, pentru organizarea pe plan local a unor manifestări prilejuite de Ziua 
Națională. 

Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – am avut discuții cu reprezentanții Facilității americane. Vor merge întâi la 

Caracal la deschiderea festivităților, apoi vor veni la Deveselu. 
Vor să participle la Deveselu la desfășurarea tuturor manifestărilor din ziua de 1 Decembrie. 
Din partea M.Ap.N vor fi aprox. 8-10 persoane. De sărbători, reprezentanții Facilității 

americane, vor să facă cadouri la copii în valoare de aprox. 25-30 dolari/copil. Banii vin din solda 
fiecăruia. 

Noi la nivel local nu avem mari posibilități financiare pentru a acorda cadouri de sărbători 
copiilor. 

Nu sunt alte discuții, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate de voturi. 
5.Proiect de hotărâre referitor la: alocarea unor sume de bani de la Bugetul local al comunei 

Deveselu pe anul 2014,  pentru organizarea unor manifestări tradiţionale cu ocazia sărbătorilor de 
iarnă. 

Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul primar: valoarea cadorilor va fi în limita a 15 lei/copil. 
Nu sunt alte discuții, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate de voturi. 
6.Proiect de hotărâre referitor la: majorarea capitalului social al SC Deves Prestserv SRL 

având ca aționar unic Comuna Deveselu sub autoritatea Consiliului local Deveselu. 
Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – înființarea acestei societăți cu acționar unic Consiliul local a avut drept 

scop posibilitatea de a asigura o bună gestiune a serviciilor publice de interes local furnizate 
cetățenilor și atragerea de venituri la bugetul local. 

Când vin organele de control, întîi această societate este verificată. 
Cu utilajele pe care le dăm și majorăm capitalul social al acționarului unic, toate lucrările vor 

fi făcute de această societate. Până acum, deszăpezire s-a făcut cu cine am putut. Anul trecut 
deszăpezire nu s-a făcut corespunzător. Anul acesta cu buldoexcavatorul și cu celelalte utilaje ne 
vom descurca foarte bine. 



Dând aceste utilaje către SC Deves Prestserv SRL pentru deszăpezire nu vom avea costuri 
decât cu combustibilul. 

Sunt obligat ca până pe data de 25 să prezint contractual de deszăpezire la Slatina. 
Am luat aceste utilaje au fost o serie de comentarii. Nu am nici-o trebă u nimeni. Știți ce 

însemană forță social-dedmocrată, trebuie să ajutăm comunitatea. 
Cu acest proiect nu putem să facem ce fac cei din comună. 
Nu suntem în concurență cu nimeni. 
Domnul consilier Vlad Constantin: în ziar a scris că se fac lucrări pe baza utilajelor 

Consiliului local. 
Domnul Primar – eu nu o să mă duc să bat la nimeni în poartă, cine vrea să lucreze cu 

societatea Consiliului local să solicite acest lucru. 
Eu am fost pionierul acestei idei și se pare că și alte localități încep să procedeze ca noi. 
Alte commune au avut alte posibilități și s-au dezvoltat tocmai acestui fapt. Un primar 

trebuie să se gândească la toată lumea. 
Domnul consilier Carabet Dumitru: tractorul este deja dat societății? Până acum nu ne-ați zis 

nimic. 
Domnul Primar – am nominalizat: tractor, semănătoare, plug, lamă de zăpadă, tocătoare. 
Domnul consilier Carabet Dumitru: tractorul este luat din venituri proprii? 
Domnul Primar – da, din veniturile realizate din închirierea buldoexcavatorului. Toate 

utilajele achiziționate sunt din venituri proprii. 
Domnul consilier Carabet Dumitru: și dacă noi  avem nevoie de aceste utilaje? 
Domnul Primar – aceste utilaje sunt proprietatea noastră și se dau cu clauze clare. Dacă 

vedem câte lucrări a făcut SC Deves Prestserv SRL am realiza câtă economie s-a făcut. 
Domnul consilier Carabet Dumitru: care vor fi tarifele ? 
Domnul primar – în luna ianuarie – februarie se vor stabili cu aprobarea Consiliului local 

tarifele. De ce să ne grăbim acum fără să facem un studiu și să stabilim corect. 
Domnul consilier Carabet Dumitru: - eu doar am întrebat. 
Domnul Primar – dumneavoastră, domnule consilier, pierdeți anumite evenimente din 

Consiliul local. Nu știu cum o să facem să fim pe profit. Nu vrem să băgăm în faliment pe nimeni. 
Pe viitor poate ne luăm și combină, fiind o zonă de câmpie unde pământul este cultivat 

majoritar cu păioase. 
Nemaifiind alte discuții, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate de 

voturi. 
8.Proiect de hotărâre referitor la: rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli al comunei 

Deveselu pe anul 2014. 
Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – este vorba de 100.000 lei pentru drumuri ca urmare a calamităților în urma 

indundațiilor din luna septembrie. Nu are nicio legătură cu banii de la Guvern pentru proiectele în 
derulare. 

Cu acești bani băgăm piatră pe drumurile din comună care nu sunt cuprinse în proiectul de 
modernizare a drumurilor acolo unde se toarnă asfalt. 

Până acum s-au băgat 2358 tone de piatră, vă arăt avizele de cântar. Străzile pe care s-a pus 
piatră sunt: Tineretului, Cantonului, Rozelor, Iancu Jianu, Viilor, Islazului. 

Domnul consilier Carabet Dumitru: cum băgăm canalul pe str. Narciselor dacă se toarnă 
asflatul? 

Domnul Primar – cu subtraversare. Domnilor consilieri, în anul 2015 nu vom  mai prinde 
bani, va fi un an foarte greu. Pot să vă asigur că și această stradă va avea și apă și canal. 

Domnul consilier Carabet Dumitru: tot aici ați spus că nu se pune asflat până nu se face 
canal. 

Domnul Primar – domnule consilier, intenția noastră este de a face treabă bună pentru 
comunitate, încercăm să îndreptăm greșelile făcute de fosta conducere cu aceste proiecte. Personal 



am căutat să utilizez cât mai eficient banii veniți cu această destinație să corectez erorile din aceste 
proiecte pentru ca la finalizare să poată fi funcțional atât serviciul de alimentare cu apă, cât și cel de 
canalizare și colectare a apelor uzate menajere. 

Domnul consilier Păun Teodor: se mai fac șanțuri? 
Domnul Primar: rigolele și șanțurile se fac în primăvară. 
Nu am terminat lucrările pentru că prevederile OG nr.28/2013 nu permit aces lucru. 
Nu înțeleg de ce fosta conducere nu a cuprins toate străzile din localitate în aceste proiecte și 

nu înțeleg de ce nu au făcut și racorduri la apă și canal dacă modernizezi străzile și torni asfalt. 
A trebuit să facem un efort de la bugetul local să realizăm racorduri la apă și canal pe 

domeniul public pentru a nu afecta drumurile modernizate, pentru a nu pierde garanția lucrărilor 
executate prin intervențiile cetățenilor de branșare la utilități. 

Societatea care execută lucrările de racordare trebuie să încaseze de Primăria Deveselu 10 
mil. Lei vechi. La această dată mai sunt de executat racordurile pe str. Maria Coloni. Se vor executa 
după ce se asflatează str. 1 Decembrie 1918 pentru a putea devia circulația. 

Nemaifiind alte discuții, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate de 
voturi. 

9.Proiect de hotărâre referitor la: includerea  în domeniul privat al comunei Deveselu a unei 
suprafețe de teren situată în Comuna Deveselu, sat Deveselu la intersecția dintre strada Poenii și 
strada Plevnei. 

Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – este vorba de terenul unde este locul de joacă în Chimindreni, acest teren a 

fost omis a fi cuprins în inventarul bunurilor aparținând domeniului privat al comunei Deveselu. 
Nefiind alte discuții, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate de voturi. 
10.Proiect de hotărâre referitor la: darea în administrare gratuită a unei suprafețe de teren 

către SC Deves Prestserv SRL având ca aționar unic Comuna Deveselu sub autoritatea Consiliului 
local Deveselu pentru amplasare container în vederea deschiderii unui punct alimentar. 

Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar:  este necesară o suprafață de 20 mp care să cuprindă aleea de acces și 

amplasarea containerului. Așa cum în satul Comanca am deschis un magazin unde prețurile sunt 
rezonabile, același lucru dorim și pentru locuitorii din satul Deveselu. 

Domnul consilier Ciucă Ionel: este un lucru bun amplasarea unui punct alimentar în această 
zonă, concurența este benefică cetățenilor, ei sigur vor avea de câștigat. 

Nefiind alte discuții, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate de voturi. 
11. Proiect de hotărâre referitor la: acordarea unor ajutoare de urgență familiilor sau 

persoanelor singure aflate în situații deosebite. 
Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul primar: am venit în sprijinul cetățenilor în ceea ce privește întocmirea dosarelor 

pentru acordarea ajutoarelor la încălzirea locuinței cu combustibil solid. Încercăm să venim în 
sprijinul oamenii cu tot ceea ce depinde de noi administrația publica locală. 

Avem oameni nevoiași în comună. Sunt multe persoane vârstnice care au probleme grave de 
sănătate, iar veniturile nu sunt pe măsura cheltuielilor pe care trebuie să le facă pentru a putea duce o 
viață decentă. Pentru această categorie, doresc să acordăm sprijin financiar de urgență, în această 
perioadă, să poată depăși greutățile cu care se confruntă. 

Personalul din primărie și aici mă refer în special la asistenții medicali comunitari și la 
inspectorul pe probleme de asistență socială care cunosc cel mai bine situația în teritoriu. 

Sunt un număr de 5 persoane aflate în dificultate, iar suma totală propusă a fi acordată este de 
680 lei. 
 Domnul consilier Nicola Florin: sunt de acord să ajutăm oamenii, așa cum am procedat de 
fiecare dată.    

Nefiind alte discuții, supus la vot, proiectul de hotărâre este aprobat în unanimitate de voturi. 
           12.  Discutii, intrebari, interplari. 



Domnul primar : dacă dintre dumneavoastră mai are cineva de adăugat ceva, sau dacă sunt 
alte probleme pe care doriți să le discutăm. 

Domnul primar : am fost întrebat de domnul Copilescu – fostul viceprimar, ce caută domnul 
Tudor Aurel în Consiliu? 

Problema este că domnul Tudor Aurel a fost lista supleanților. Ședințele sunt publice. 
Domnilor consilieri : au fost 2 camere video și un monitor pe care nu le-am găsit când am 

preluat mandatul. Nici laptop-ul nu l-am găsit în primărie. Am găsit în primărie o factură prin care s-
a cumpărat de la Metro detergent, țigări, …. 

Îi voi transmite adresă domnului Copilescu și domnului Pavel să se prezinte să intre în 
legalitate.  

Domnul Copilescu sigur nu o să se prezinte. 
Domnul Baroană Petre : preotul de la comanca a cerut teren pentru construirea unei case 

parohiale. 
Domnul primar : intrăm și punem la punct tot în comuna asta. 
Domnul consilier Ciucă : eu m-am bucurat când a venit noua secretară pentru că știe foarte 

bine legislația. 
Domnul primar – în acest moment am o echipă de oameni bine pregătiți profesional. 
Referitor la lucrarea de modernizare a drumurilor, constructorul ma informat că se trece cu 

utilaje și se distruge stratul de asfalt înainte de răcire. 
Domnul conilier Tenea Gheorghe – domnul Ion Telu este nemultumit că nu s-a băgat piatră 

până acum pe strada unde locuieste. 
Domnul primar : din cauza noroiului nu s-a putut intra cu mașinile pe stradă, când timpul o 

va permite vom băga piatră. 
Nu au fost mai fost alte discutii cu privire la proiectele initiate, drept pentru care domnul 

presedinte de sedinta, declara inchisa sedinta ordinară din data de 21.11.2014. 
  
 
 
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
 
                              Jana PĂUN                                                              Eugenia GHEORGHE 

 
 


